
 

 
 
 

 

Inspraakreactie adviescommissie gemeentelijke begroting - 25 oktober 2018 

 

 

Beste leden van de raad, 

 

Wens, nut en noodzaak voor een florerende binnenstad van Oss zijn voor allen hier 

vanmiddag aanwezig evident. In uw programma’s voor de gemeenteraadsverkiezingen dit 

voorjaar werd daar ruim aandacht aan gegeven. Het is daarom ook niet verwonderlijk dat 

in het coalitieprogramma ‘Kansen zien, kansen pakken’ ruimschoots aandacht wordt 

gegeven aan het belang van een vitaal en toekomstbestendig centrum Oss. 

 

Sinds 2014 kennen wij, om deze doelstellingen mede te kunnen realiseren, en met dank 

aan het toenmalige college en gemeenteraad, een Taskforce Stadshart Oss. Op 10 

september van dit jaar stuurden wij u onze financiële wensen om de vele inspanningen 

van deze taskforce ook de komende jaren structureel te kunnen blijven voorzetten.  

 

We hebben het dan over: 

• Het in stand houden van de werk- en ontmoetingsplek aan de Peperstraat 

• Het doorzetten van de subsidie voor gevelverbetering 

• Het breed ondersteunen van het nieuwe city branding initiatief ‘je treft het in Oss!  

• Het continueren van kwaliteitsverbeteringen in openbare ruimte, zoals dit jaar onder 

andere in de Monsterstraat 

• En het voortzetten van het monitoren van alle inspanningen door passantentellingen 

 

We zien ons verzoek helaas in het begroting niet volledig terug. Alle inspanningen moeten 

worden gecontinueerd met een budget van Euro 75.000,-, jaarlijks, mogelijk 

gecontinueerd tot 2021. Is dat teleurstellend: ja zeker! Is dat begrijpelijk: ja beslist! 

Keuzes moeten er nu eenmaal gemaakt worden om de koek zo goed mogelijk te verdelen. 

 

Maar voor één belangrijke aspect, dat ik zojuist niet in mijn opsomming heb meegenomen, 

wil ik hier vanmiddag een lans breken: het structureel kunnen voorzetten van de 

werkzaamheden van onze evenementencoördinator! 

 

Drie jaar geleden werd deze functionaris door de gemeente Oss, via de Taskforce Stadhart 

Oss, voor bepaalde tijd aangesteld. Voor het derde jaar op rij moet gesprokkeld worden 

om deze functie weer voor een jaar veilig te stellen.  

 

De aanstelling, de betrokkenheid en ook het grote enthousiasme van de huidige 

evenementencoördinator, Bianca Hoegée, is zeker niet onopgemerkt gebleven. Het 

leverde, en levert nog steeds, veel positieve reacties en goodwill voor ons centrum op. 

Maar het heeft ook het effect van een magneet: het stadscentrum wordt door verenigingen, 

organisatiebureaus, culturele instellingen, goede doelen en onderwijs als een steeds 

belangrijker podium gezien voor hun zichtbaarheid en evenementen. Voor 2018 waren dat 

onder andere de Maasdijk en het nieuwe evenement Oss City Run. Voor 2019 komt daar 

in ieder geval de tweede editie van de Samenloop voor Hoop bij.  

 

 



 

 
 
 

Dan heb ik de nieuwe initiatieven voor de jeugd tijdens de zomervakantie, Zaterdag 

Straattheater, een nieuw Bokbierfestival, het maatschappelijke initiatief ‘Met je Hart’ en 

een groeiend Halloweenprogramma nog niet genoemd.  

 

Een van de belangrijkste beleidsonderwerpen voor 2019, niet alleen voor het centrum maar 

Oss-breed, is de herziening van het evenementenbeleid door de gemeente Oss. Ook hier 

kan de huidige evenementcoördinator op basis van haar expertise een goede bijdrage 

leveren. 

 

Samengevat: de functie van de evenementencoördinator dient structureel gecontinueerd 

te worden omdat veiligheid, afstemming, coördinatie en begeleiding van een toenemend 

aantal evenementen in het centrum van Oss dit noodzakelijk maakt.  

 

Wij vragen u om een extra financiële bijdrage van Euro 40.000,- per jaar. 

 

Ik wens u veel wijsheid toe en dank u hartelijk voor uw aandacht. 

 

Jack van Lieshout 

Centrummanager 

 

 


